
Referat af ordinær Generalforsamling 2022 
for Jacobsmindevej vejlaug 

 
afholdt tirsdag den 17. maj juni 2022 kl. 20  

i foreningshuset Strandlyst, Gl. Strandvej 139, Sletten 
 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 
1) Valg af dirigent 
2) Formandens beretning 
3) Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
4) Godkendelse af budget og kontingent for 2022/2023 
5) Indkøb af hjertestarter  
6) Ændring af vedtægter  
7) Indkomne forslag til afstemning 
8) Valg til bestyrelse og suppleanter 
9) Eventuelt  

 
Fremmøde af nr. 2-4-3-14-19, 18B, Gl. Strandvej 140 
 
Ad 1) Jes Rosenvinge blev enstemmigt valgt til  dirigent 
 
Ad 2)  Formanden Niels Christian berettede, at der blev i 2021 afholdt en vellykket vej-brunch. Vejen er 
blevet godt informeret om aktiviteter vedr. ombygning i nr. 25. 
 
 
Ad 3 og 4) Regnskab for 2021-2022 og forslag til budget for 2022 /2023 
Udgift til snerydning er i 2021/22 blevet afregnet efter regning, og vi har kun haft brug for rydning 1 gang 
Største udgift har været til telt kr. 9.000. 
Vi har i budget for 2022/2023 foreslået at tage snerydning efter regning igen, er budgetteres til kr. 10.000, 
og har budgetteret med kr. 24.000 til køb af hjertestarter. 
Opkrævning af bidrag for 2021/22 – kr. 900,- vil snarligt blive opkrævet af Peter Wassard som kasserer og i 
december 2022 adviceres der opkrævning for 2022/23, kr. 800. 
Regnskab blev vedtaget. 
 
Ad 5) Hjertestarter 
Der var enighed om køb af hjertestarter. 
Peter Wassard undersøger de praktiske elementer som forsikring,strøm og vedligeholdelse. Ejerskab skal 
være vejlauget.  
 
Ad 6) Ændring af vedtægter – tidsfrist for afholdelse af generalforsamling ønskes (efter ændring af 
regnskabsår 1. april – 31. marts) ændres til senest 30. juni. 
Grundet vore vedtægter skal ændring vedtages af 2/3 – derfor blev dette punkt ikke vedtaget 
 
Ad 7) Der var ingen forslag til bestyrelsen 
 
Ad 8) Niels Christian (formand, nr 2) blev genvalgt i 2021 for 3 år. 
Peter (kasserer, nr 19) blev genvalgt og Janicke (sekretær, nr 3) blev genvalgt for de næste 3 år. 
Suppleanter, Bodil (nr 10) og Mette (nr 9).  
 
 
 
 



Ad 9) Eventuelt 
Hele Sletten er i fjernvarmeplanen i Fredensborg kommune. Peter Wassard vil holde vejlauget orienteret, 
da der (trods forudsigelse) endnu ikke lavet endelig plan, måske 2030? 
Det blev ligeledes nævnt, at der også er planer om kloak separering, men man regner ikke med, at der sker 
noget i meget lang tid. 
 
Der kommer ræve i haver og på vejen, til trods for at der er ryddet på Stejlepladsen. 
Formand fra Solbakkevej kontakter os, når der er arbejdsdag for Stejlepladsen   
 
Overkørsel blev diskuteret, da der er nogle, der ønsker indkørsel med belægning med fliser/brosten. Der 
var enighed om, at ensartet fortov med sten og overkørsel med ensartet brosten, kunne defineres som 
godkendt, men det skal defineres nærmere, vigtigst at det skal være estetisk udseende. 
 
Sidste nytårs aften blev der fyret mange raketter af fra Sletten. Disse raketter lander bl.a. i haver på 
Jacobsmindevej, også hos Hans Jørgen. Bestyrelsesformanden tager kontakt til Sletten Beboerforening. 
Der må ikke affyres raketter på Jacobsmindevej da vejen ligger nærmere end 100 m fra stråtækte huse. 
 
Teltet lejes ud til nr. 4, Jes den 21/5 og til Claus Tomrad den 20/8 
 
Vejfesten bliver i år arrangeret af: Karin, Anne og Henrik, Bodil og Klaus, Christian og Merete. Nogen 
foretrækker arrangement som et aftens arrangement. 
 
Referent 
Janicke Schultz-Petersen, nr. 3 


